
 
 

 
             

 

Afdelingsrådsmøde på A. ladingsvej 1  

Mandag den 20-09-21 kl. 16.00 -18.00   

Mødet afholdes på skolens kontor  

Eventuelle afbud til mødet meddeles skolens kontor 

 

Dagsorden: Referat: 

Til stede: 

 

Flemming, Pernille, Camilla, Dorte, Bettina, 

Mikkel, Kit, Dorte og Tina.  

1. Orientering  

- Afd. A. Ladingsvej 

- Grundtvigsvej 

- SFO/klub 

A. Ladingsvej:  Der er kommet flot ny asfalt foran 

hovedindgangen med røde markeringer til indgan-

gen. Der kommer en drone og tager billeder af 

skolegården.  

Vi oplever at den kortere skoledag giver en ro 

igennem dagen og at eleverne har glæde af eks-

tra voksne i timerne hvor der arbejdes med læs-

ning og begrebsdannelse.  

Vi kan igen holde fællessamling om fredagen og 

det er ren livsenergi og glæde at synge og være 

sammen inden weekenden.  

Grundtvigsvej: Skolen er blevet fritaget for tilsyn 

fra UVM. Skolen har samlet arbejdet med trivsel i 

alle klasser og den nationale trivselsmåling er nu 

så god, at tilsynet er stoppet.  

Hele Nykøbing Skole og SFO har sammen med 

Odden og Egebjerg fælles geoparkdag d. 6/10 

hvor undervisningen dagen igennem foregår for-

skellige steder i Geoparken.  

SFO: Generelt er der tilgang af børn til SFO og 

især klubben. Det er en stor succes at klubben 

holder aftenåbent. Der vil i den nærmeste tid ske 

flere projektansættelser i SFO med forskellige 

workshops fx dans mm. 

2. Hvor langt er planerne for sammenlæg-

ning af de 2 afdelinger?  

Grundtvigsvej er stadigvæk til salg og vi holder 

en dialog åben med leder og forvaltning om en 

tidsramme for planerne med Nykøbing Skole.  
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3. Vi har på mange afdelingsrådsmøder 

talt om hvordan vi når forældregruppen 

bedre.  

Vi har et forslag om at vi begynder at 

tilrettelægge et konkret tiltag fx et ban-

kospil.  

 

Vi aftalte at afdelingsrådet samlet skulle afvikle 

banko for forældre og lokalsamfundet midt i no-

vember eller midt i januar. Vi vil meget gerne 

åbne vores skole op for lokalsamfundet og have 

forældre på skolen. Afdelingsrådet går nu i gang 

med planlægningen og I hører snart mere om-

kring det.  

Vi snakkede om forskellige emner vi kunne tage 

op og invitere forældrene til. Det kunne fx være 

omkring oplæg og debat om efterskoler, over-

gangen til 7. klasse og meget andet. Et andet 

forslag var at invitere alle forældrerådene til Nyt-

årskur og på den måde blive inspireret omkring 

hvad der foregår i de forskellige klasser og hvad 

vi samlet sammen vil udvikle. 

4.Evt.  Bettina orienterede at lejrskolerne er fordelt såle-

des: 1 overnatning på 2. årgang og 2 overnatnin-

ger på 5. årgang.  

 


